
 

Protokół Nr 37/2018 

z posiedzenia XXXVII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 06 sierpnia 2018 roku 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10.03. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2018r. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXXVII Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał 
Pan Rafał Jackowski – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich 
obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXVI posiedzenia Sesji. 

P.Przew.RG - protokół z XXXVI posiedzenia Sesji był do wglądu przed 
posiedzeniem. 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z XXXVI posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100% 
obecnych). 
Protokół z XXXVI posiedzenia Sesji został przyjęty. 
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Borczyński - kiedy będzie odbierany eternit i kiedy będzie zakończony mostek      
w Rozdziałach. 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte. 

 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Skarbnik – przedstawiła zmiany do WPF  oraz zmiany Uchwały Budżetowej na 
2018 r. z uzasadnień do tych uchwał, które stanowią załączniki do protokołu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVII/249/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2018 r. 

P.Przew.RG – zmiany zostały omówione w poprzednim punkcie. Czy są jakieś 
pytania bądź uwagi. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P Przew.RG poprosił P. Skarbnik o odczytanie uchwały. 
P. Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr XXXVII/250/2018 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2018 r. została podjęta. 
 
Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – zanim udzielę odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych , kilka słów 
dlaczego zwołaliśmy sesję w trybie pilnym.  W takim trybie zwołaliśmy sesję, aby  
nie blokować zadań inwestycyjnych, a mianowicie: 
1) droga Kalinowo - 2 razy przetarg był ogłaszany. Do pierwszego się zgłosiło 2 
firmy, ale kwoty przewyższyły zaplanowane środki na ten cel. Na drugi przetarg 
zgłosiła się tylko jedna firma, trochę obniżyła ofertę, ale  i tak za mało mamy 
środków w budżecie , więc trzeba dołożyć 20.000 zł. 
2) modernizacja drogi Obryte-Sadykierz – jest już prawie zakończona, w chwili 
obecnej robią pobocza. Drogę robimy, ale środków jeszcze nie mamy. 
3) droga Psary Maliki –dokumentacja jest już na ukończeniu. Był projekt wykonany, 
ale Nadleśnictwo w Warszawie zakwestionowało , aby zrobić zjazdy dla 
samochodów ciężarowych. Nanieśliśmy poprawki i czekamy na decyzję. 
Nadleśnictwo już część drzew usunęło. Następnie będziemy ogłaszać przetarg i 
będziemy chcieli wykonać tą drogę. 
4) Baza edukacyjna – 20% gmina dołoży z własnych środków tj. ok. 50.000 zł, 
5) Termomodernizacja Ośrodka Kultury – zaplanowaliśmy 100.000 zł na ten cel, ale z 
kosztorysu wyszło, że koszt tego zadania wyniesie 165.000 zł. Dlatego trzeba było 
dołożyć środków, żeby można było to zadanie zrealizować. 
6) zakup samochodu strażackiego – gmina partycypuje w kosztach zakupu , ale to 
będzie na OSP Obryte. Ze  środków gminy na ten cel przeznaczamy 100.000 zł. 
Resztę środków będzie pozyskane z WFOŚiGW oraz z Komendy Głównej PSP . 
Samochód będzie kosztował 800.000 zł bez wyposażenia. Na wyposażenie będziemy 
składać wnioski o dofinansowanie w kolejnych latach. 
7) najwięcej problemu jest w tym roku z realizacją funduszu sołeckiego, usługi w tym 
roku bardzo podrożały a zadania są zaplanowane za mniejsze kwoty i robi się 
problem, bo do każdego zadania trzeba dołożyć, tylko skąd wziąć środki na 
dołożenie. Z każdym zadaniem realizowanym w ramach funduszu sołeckiego jest 
problem. 
8) ocieplenie i elewacja budynku Ośrodka Zdrowia w Obrytem – jest w trakcie 
realizacji, ale trzeba rynny wymienić i rury spustowe, więc gmina musi za to zapłacić 
ok. 4000 zł. Poza tym cały dach jest do wymiany. 
P.Mroczkowski – Ośrodek miał robić Eskulap a nie gmina. 
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P.Wójt – Eskulap robi elewację a rynny i rury spustowe gmina sfinansuje. Na razie 
będzie zrobione tylko dwie ściany a następne dwie w przyszłych latach. Dach trzeba 
robić w przyszłym roku. 
Sprzedaliśmy działkę po SKR-ze za 123.000 zł. Teraz trzeba uporządkować ten teren, 
aby można było przekazać tą działkę nowemu nabywcy. Śmieci, które tam leżą 
trzeba zabrać i zapłacić za ich wywóz. Na tej działce był PSZOK, który chcemy 
przenieść na teren oczyszczalni ścieków w Obrytem. 
P.Falba – co tam będzie na tej działce robione. 
P.Wójt – na tej działce prawdopodobnie będzie wyrób stolarki okiennej i drzwiowej. 
Termomodernizacja urzędu gminy i szkoły jest zakończona. W gminie mamy już 
ciepłą wodę. Do temperatury -5 stopni nie powinniśmy ogrzewać budynku. Jak to 
będzie , czy będą jakieś oszczędności , przekonamy się wkrótce. Jednak energii 
elektrycznej będzie szło więcej. 
Na Klub Malucha dostaliśmy dofinansowania 460.000 zł, ale umowy jeszcze nie 
podpisaliśmy. Sprawa wygląda tak, że trzeba powołać nową jednostkę 
organizacyjną, dyrektora i pracowników zatrudnić. Utrzymanie tego wyniesie 
rocznie ok. 300.000 zł. Rodzice zgłosili ok. 15-20 dzieci. Część robót remontowych już 
wykonaliśmy, ale chcemy rozdzielić przedszkole na młodsze i starsze dzieci . Na 
razie ten temat Klubu Malucha zostawiamy. 
P.Mroczkowski – jeżeli nie robimy Klubu Malucha, to trzeba powiadomić 
zainteresowane osoby. 
P.Wójt – Dyrektor powiadomi zainteresowanych rodziców. Gdyby ten Klub Malucha 
mógł funkcjonować w ramach ZPO, to byśmy się w ogóle nie zastanawiali, tylko 
Klub by powstał. Koszty utrzymania byłyby dużo niższe. 
P.Piątkowski – na jakim etapie jest droga k. Pana Raniszewskiego. 
P.Wójt – sprawa tej drogi jest w sądzie. Pan Raniszewski zaskarżył całą gminę o 
podrabianie podpisów. Podważa wszystkich geodetów. W czwartek byłem 
przesłuchiwany w tej sprawie. Czekamy na rozstrzygnięcie sprawy, środki w 
budżecie na tą drogę są w budżecie. 
P.Mroczkowski – na jakim etapie jest sprawa drogi k. Państwa Książak w Obrytem. 
P.Wójt – P.Książak i P.Fabjanczyk zgodzili się na sprawę w sądzie i chcą 
partycypować w kosztach, nie wiem jak jest z P. Wultańskim.  
Ad. zapytania P.Borczyńskiego - eternit zostanie odebrany do końca sierpnia. Mostek 
będzie realizowany niezwłocznie.  
P.Borczyński – trzeba go robić, gdy będzie sucho a nie zaraz po deszczu. 
P.Kruszewska – czy będą wycinane krzaki przydrożne. 
P.Wójt - po żniwach będziemy wycinać. 
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Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 

 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Oleksa – z siecią gazową czy coś już wiadomo. 
P.Wójt – sprawa wygląda w ten sposób, że zbieramy na razie deklaracje zgody z 
numerami działek, które mieszkańcy zgłosili do  podłączenia do sieci gazowej. 
Zainteresowanie jest duże. Instytucje będą rozpatrywane oddzielnie a odbiorcy 
indywidualni oddzielnie. Taką mapę zrobimy z każdej miejscowości z tymi nr 
działek i cała dokumentacja pójdzie na Zarząd i będzie decyzja w ciągu 2 lat w 
sprawie budowy sieci gazowej. 
 
Ad. 9. Zakończenie obrad. 

Godz. 10.54 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXVII 
Sesji Rady Gminy Obryte. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Zofia Bala/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                  /Rafał Jackowski/ 


